
Besluitenlijst Agendacommissie
Datum 28-08-2023
Tijd 18:30 - 19:30
Locatie Fractiekamer
Voorzitter Burgemeester J. van der Tak

1 Opening en vaststelling agenda

Besluit:

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Toelichting:

Aanwezig zijn: Jacco van der Tak (voorzitter), Guus Knapen (SGP), Marleen 
Blankenburgh (LB), Dianne de Kwant (CU), Eva de Man (plv. van Frank van der 
Lubbe Pro'98), Maarten Schipper (CDA), Jarne van Schaik (VVD), Judith van den 
Wildenberg (BI) en Janneke Hooijer (plv. griffier/secretaris). Ook is de nieuwe 
griffier, Marlies Bongers, ter kennismaking aanwezig.

2 Besluitenlijst agendacommissie
N.a.v.: vergaderschema 2024

Besluit:

De besluitenlijst wordt vastgesteld.

Met het aangepaste vergaderschema wordt ingestemd, met dien verstande dat 
de commissievergadering op 4 i.p.v. 2 juli plaatsvindt.

Toelichting:

I.v.m. het VNG congres op 25 en 26 juni is de reguliere raadsvergadering op 10 
juli niet haalbaar. Alternatief is de reguliere raad naar 3 juli, waardoor de 
commissievergaderingen een week eerder zijn. De 'Kadernota vergadering' is 
dan op 10 juli. De daaraan voorafgaande commissievergadering is dan op 
donderdag 4 juli, na de reguliere raadsvergadering op 3 juli. 

Eva de Man is plaatsvervanger van Frank. Om een lid van de agendacommissie 
aan te wijzen is een raadsbesluit nodig.

3 Lijst van ingekomen stukken komende maand
Indien een fractie alvast een ingekomen stuk van deze lijst wil bespreken, dient 
een agenderingsmemo te worden ingediend vóór maandag 10:00 uur waarin 
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ook de urgentie wordt gemotiveerd.

N.B. de heer Schutte wil zijn brief (A-6) graag toelichten in een 
commissievergadering.

Besluit:

Aanvullende agenderingsverzoeken:
- A-2: Brief st. het Gehandicapte Kind inzake samenspeelplek;
- B-4.16: eerste tussenevaluatie Participatiebeleid.

Toelichting:

Beide zijn/worden aan de commissieagenda's toegevoegd.

4a Verschillenanalyses LTA

Besluit:

Akkoord met verschillenanalyse en stand van zaken moties en toezeggingen.

Toelichting:

332/621 Masterplan Onderwijshuisvesting: Bespreking van huisvesting 
Oekraïners was doorgeschoven met het doorschuiven van dit masterplan. De 
kaders hiervoor zijn in september '22 vastgesteld. Wat zijn de consequenties 
van het doorschuiven van dit plan? Graag s.v.z. voortgang en uitvoering 
masterplan onderwijshuisvesting. Dit memo de volgende keer bespreken.
221/22 Revitalisering Harselaar-Oost: wat zijn de andere prioriteiten waardoor 
het vervolgonderzoek nog niet is opgestart? 
326/719 Functieveranderingsbeleid: graag niet opnieuw doorschuiven.
326/1060 Omgevingsvisie: wordt uitgesteld, vanwege een (gevraagde) 
tussenstap.
326/1149 Programma Duurzaamheid: KPI=kritische prestatie indicator.

4b Doorkijk te verwachten agendapunten

Besluit:

Akkoord met doorkijk, met dien verstande dat Revitalisering niet voor 
november '23 en GVVP niet voor december '23 geagendeerd is.

Toelichting:

De agenda voor december lijkt op voorhand erg vol. De onderwerpen voor 
november komen daar nog bij, omdat de novemberraad alleen voor de 
Programmabegroting is gereserveerd. Komt de volgende keer aan de orde.
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5 Raadsvergadering

Besluit:

Met de concept agenda voor de raad van 27 september wordt ingestemd.

6a Agenderingsverzoeken
1. A-6 Advies jongerenraad ondersteuning starters op de woningmarkt (VVD; 
LB; CU; Pro'98)

Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. (BST)

2. B-1.5 Rapport onderzoek vrije tijd (CU; Pro'98)
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. (SAM)

3. B-2.8 Jaarverslag en jaarrekening Visit Regio Barneveld en Go Barneveld. (BI; 
Pro'98)
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd.

4. Discussiememo coffeeshopbeleid (Pro'98)
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd.

5. B-3.4 Beëindigingsregeling veehouderij (SGP)
**
1. Agenderen: Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. (ambtelijke 
reactie is dat er het e.e.a. te vertellen valt over het feit dat de gemeente 
momenteel nog weinig zicht heeft op het (geschatte) aantal boeren dat gebruik 
wenst te maken van de regeling. Dit omdat de gemeente pas aan het einde van 
veel van dit soort trajecten aan bod komt en we ons in de beginfase begeven.)

2. integraal bespreken [voorkeur griffie]: De Beëindigingsregeling kan goed 
integraal besproken worden met B-3.16 over de aanpak Programma waardevol 
landelijk gebied. Zie de toelichting hieronder.

6. B-3.16 Memo B&W over Barneveldse aanpak Programma waardevol landelijk 
gebied (Pro'98)

1. agenderen: Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd.

2. Doorschuiven naar oktober: Naar verwachting wordt de streefvisie landelijk 
gebied ter vaststelling aangeboden aan de raad in oktober (zie 
verschillenanalyse). Bespreking van hoe er vorm wordt gegeven aan het 
landelijk gebied zal dus ook in oktober plaatsvinden. Het is mogelijk om dit 
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stuk bij die bespreking te betrekken.

3. Integraal bespreken in september [voorkeur griffie]: de memo aanpak 
Programma waardevol landelijk gebied en de memo over de 
beëindigingsregeling kunnen gezamenlijk besproken worden met de memo 
'Proces Functieveranderingsbeleid en opstellen streefbeeld landelijk gebied irt 
landelijke regelingen.' Dat laatste memo beschrijft het actuele en urgente 
vraagstuk van de toepassing van het functieveranderingsbeleid in relatie tot de 
opengestelde landelijke beëindigingsregelingen veehouderij. 

Uit de verschillenanalyse blijkt dat in oktober een 'streefvisie landelijk gebied' 
aan de raad ter vaststelling wordt voorgelegd. Het memo hierover ontvangt de 
raad naar verwachting op 29 augustus. We stellen voor om de genoemde 
memo's nu, in september, gezamenlijk te bespreken op weg naar 
besluitvorming over de visie in oktober. Op deze manier kan een complex en 
gevoelig onderwerp gefaseerd worden aangevlogen en voldoende aandacht 
krijgen.

7. B-2.9 verkenning motie rondom 30 km zone mr troelstralaan (BI)
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd.

8. B 1.19 jaarverslag 2022 Be Active & Be Creative (BI)
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd.

9. B-3.13 voortgangsdocument RES Foodvalley 2023 (LB)
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd.

10. A-2 st. het gehandicapte kind inzake samenspeelplekken (SGP; Pro'98)
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd.

Besluit:

Met de agenderingsverzoeken wordt ingestemd, met dien verstande dat 5 en 6 
integraal besproken worden met een nog te verschijnen memo 'proces 
functieveranderingsbeleid en opstellen streefbeeld landelijk gebied irt 
landelijke regelingen'. T.a.v. 4 wordt aan de fractie van Pro'98 in overweging 
meegegeven om voor het coffeeshopbeleid eerst een raadstafelgesprek te 
organiseren.

Toelichting:

Het memo 'proces functieveranderingsbeleid en opstellen streefbeeld landelijk 
gebied irt landelijke regelingen' komt deze week op de Lijst Ingekomen 
Stukken. Voor a.s. donderdag kunnen fracties nog aangeven of en welke 



Pagina 5

belanghebbenden daarvoor uitgenodigd moeten worden. 

N.B. De fractie van Pro '98 komt met een (nieuw) agenderingverzoek om, 
voorafgaand aan bespreking in de commissie, over het coffeeshopbeleid eerst 
een raadstafelgesprek te organiseren. Waarmee dit onderwerp niet in 
september op de agenda komt.

6b Concept agenda's voor de raadscommissies
Commissie Bestuur
Advies jongerenraad ondersteuning starters op de woningmarkt op agenda BST 
i.v.m. meer ruimte. De reactie volgt (uiterlijk 7/9).

Commissie Grondgebied:
agendapunt 8: huisvesting arbeidsmigranten. Het raadsmemo en daarin 
genoemde locatie is niet-openbaar. Dat leidt tot drie mogelijke manieren om 
het raadsvoorstel te agenderen.

3 opties:
1. Openbaar bespreken: inhoud memo (de locatie) is niet openbaar kunnen niet 
worden genoemd tijdens commissievergadering. 
2. Niet-openbaar bespreken: dit onderdeel van de commissie vindt plaats met 
gesloten deuren: inhoud memo en locatie kunnen wel worden genoemd.
3. Niet bespreken in de commissie en als hamerstuk agenderen.

Besluit:

Met de concept-agenda's wordt ingestemd, met inachtneming van de 
afspraken bij punt 6a. De evaluatie van het participatiebeleid wordt aan de 
agenda van de cie Bestuur toegevoegd. Voor de bespreking van de 
Samenspeelplek worden betrokkenen uitgenodigd. De huisvesting 
arbeidsmigranten wordt op voorhand zowel openbaar als niet-openbaar 
geagendeerd.

7 Overige bijeenkomsten
5 september: financiële beschouwing door Rein-Aart van Vugt (uit de 
auditcommissie)
21 september: Algemene workshop p&c documenten (was gepland op 20/9, 
verplaatsen naar 21/9 ivm regionale bijeenkomst jeugd op 20/9)
5 oktober: Projectentour en - markt, van 17.00 -20.00 uur

Besluit:
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Akkoord met de voorstellen, met dien verstande dat de bijeenkomst van 5 
september wordt voorgezeten door de voorzitter van de auditcommissie. 

Toelichting:

Voor de projectentour dient men zich aan te melden.

7.a totstandkoming Omgevingsvisie: extra verbrede, openbare 
commissievergaderingen
De totstandkoming van de Omgevingsvisie wordt (technisch) voorbereid in de 
raadswerkgroep Omgevingswet.
Het voorstel (zie verschillenanalyse) is om een 'tussenstap' te zetten en, 
vooruitlopend op de ontwerp-Omgevingsvisie, eerst het Voorkeursscenario 
door de raad vast te laten stellen, in december.
Voorstel is om, voorafgaand aan de bespreking van dit voorkeursscenario in de 
commissie eind november, dit voorkeursscenario al een 1e keer te bespreken 
in een verbrede, extra, openbare commissievergadering op 2 november (= 
optionele infoavond). Het concept-voorkeursscenario gaat, met begeleidende 
tekst, op 26 oktober (via de LIS) naar de raad.
Doel van deze vergadering is om fracties de gelegenheid te geven inbreng te 
leveren op het concept-Voorkeursscenario, voordat dit, in december, ter 
besluitvorming aan de raad wordt voorgelegd. Ook kunnen vragen worden 
gesteld. In tegenstelling tot de reguliere commissievergaderingen wordt in 
deze verbrede commissievergadering dus om standpunten gevraagd. De 
inbreng van de fracties wordt verwerkt in het vervolgens voor december ter 
vaststelling aan te bieden op te stellen definitieve voorkeursscenario.

De planning is (zie verschillenanalyse) om de Ontwerp-Omgevingsvisie in de 
raadsvergadering van juli '24 vast te stellen.
Voorstel is om, in de aanloop daar naar toe, de dilemma's te bespreken in een, 
verbrede, extra openbare commissievergadering op dinsdag 30 januari 2024.

Besluit:

Akkoord met deze bijeenkomsten.

Toelichting:

2 november is op een donderdag.

7.b Duurzaamheid: kpi's, duurzame ontmoeting en klimaatadaptatie
1. Eind augustus komt de volgende voortgangsrapportage programma 
Duurzaamheid ter kennisname naar de raad. Hierin worden concept kpi’s 
gedeeld voor het monitoren van de doelstellingen.
In het najaar wordt in een commissievergadering een presentatie gegeven over 
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de KPI’s en wordt in gesprek gegaan met de raad over eventuele aanpassingen 
en wensen. Dit wordt waarschijnlijk de commissie van 29 november. De input 
wordt gebruikt bij het maken van een raadsvoorstel dat, samen met de 
voortgangsrapportage (inclusief monitor) en jaarplan 2024, in het voorjaar 
naar de raad toe komt, naar verwachting in maart.

2. In juni 2022 en februari 2023 organiseerden we een Duurzame 
Ontmoeting met daarbij diverse duurzaamheidsonderwerpen op de agenda. Dit 
beviel zo goed, dat is afgesproken vaker op deze manier met elkaar in gesprek 
te gaan. Vandaar het voornemen voor de volgende Duurzame Ontmoeting op 
15 of 22 november. Voorstel: 15 november. Naar verwachting spelen dan de 
volgende onderwerpen:
Bomenbeleidsplan
Energiearmoede
Energieweb
Klimaatadaptatie

3. Het college is gestart met het opstellen van een Klimaatdaptatieplan. Input 
wordt opgehaald bij inwoners en bedrijven en gesprekken worden gevoerd met 
met enkele stakeholders zoals de Woningstichting Barneveld. Om de doelen en 
strategie met breed politiek draagvlak vast te kunnen laten stellen, bestaat de 
wens tussentijds input op te halen bij de raadsleden. Daarvoor wil de 
organisatie een informele consultatie (van 1,5 uur) organiseren, waarbij aan de 
hand van stellingen/situaties gerichte discussies gevoerd kunnen worden. 
Voorkeur gaat uit naar een separate avond, bijvoorbeeld 22 november. 
Voorstel griffie: zo mogelijk combineren op 15 november  (duurzame 
ontmoeting).

Besluit:

Akkoord met deze voorstellen.

8 Terugblik op raads- en commissievergaderingen
- Memo terugkoppeling toezeggingen gedaan tijdens commissievergadering 
vóór de raadsvergadering met aanvullende informatie  

- Tijdens een commissievergadering zijn insprekers in gesprek met 
commissieleden. Gesprek loopt via de voorzitter.

- bespreking Jaarverslaggeving
Om meer recht te doen aan de controlerende taak van de raad, is afgesproken 
de p&c documenten voor de commissie separaat te agenderen en hiervoor 
voldoende tijd te ramen. Is deze werkwijze bevallen?
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Ook is de agendering van de Jaarverslaggeving per onderdeel 
(programma's/paragrafen), om de fracties ook de gelegenheid te geven 
verschillende woordvoerders per onderdeel in te zetten. Hier is geen gebruik 
van gemaakt. Was er geen behoefte aan wisselen van woordvoerder of was dit 
onduidelijk? Is het agenderen per onderdeel bevallen?

Besluit:

.

Toelichting:

Terughoudendheid met wijziging raadsvoorstel op laatste moment. Attentie 
voor aanvullende informatie na commissievergadering vanuit de organisatie 
door de griffie, ook via mail. 
In de commissievergadering is bij de bespreking van de Jaarverslaggeving geen 
behoefte aan het wisselen van woordvoerders. Er was voldoende tijd geraamd.

9 Rondvraag


